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بــازار گل محلاتی از جملــه مکان های 
گردشگری تهران محســوب می شود؛ 
بازاری در شرق تهران که روزانه برای بیش 
از هزاران نفر، جاذبه سفر ایجاد می کند. 
وجود حدود 660 غرفــه عرضه گل، تم 
تولد و ... این بــازار را به فضای محبوب و 
پرطرفدار در میان شهروندان تبدیل کرده 
اســت؛ بازاری که علاوه بر شهروندان و 
علاقه مندان به گل  و گیاه، برای غرفه داران 
هم جذاب است، چرا که فعالان این بازار 
هیچ عوارضی نمی پردازند حتی عوارض 
کسب و پیشه که شهرداری تهران سالانه 
از تمام کســبه اعــم از خواربارفروش، 
خیاط و ... دریافت می کند؛ موضوعی که 
در بازدید مهدی اقراریان، رئیس کمیته 
نظارت و حقوقی شــورای شهر تهران از 
منطقه14 و این بازار مطرح و سبب تعجب 
او شد. در این بازدید که بنا به  درخواست 
خبرنگار همشهری صورت گرفت، اقراریان 
خواســتار تعیین تکلیف مالکیت اراضی 
بازار گل محلاتی و پرداخت عوارض توسط 
غرفه داران و جلوگیری از تضییع حقوق 

شهر و شهروندان شد.

   نشست های مشترک؛ ابتکار شورای ششم
بنا به  گفته اقراریان در این دوره به  طور مســتمر، نشســت های مشترکی با 
نمایندگان و مسئولان دســتگاه قضا برای پیگیری موضوعات شهرسازی و 
آسیب های اجتماعی و ... برگزار می شود. او این اقدام را ابتکار شورای ششم 
دانست و تأکید کرد: »امروز بازار گل نیاز به یک تصمیم بزرگ دارد تا مالکیت 
آن مشخص شود. این آمادگی وجود دارد تا نشست مشترکی با حضور 3ضلع 
مالکیت بازار گل و بهره برداران برگزار و مشکل این بازار حل شود. البته کار با 
ستاد اجرایی فرمان امام سخت و پیچیده است و هرجا که نیاز بوده این ستاد در 
راستای مسئولیت اجتماعی خود ورود کند، کمتر پای  کار بوده است. به هرحال 

امیدواریم بتوانیم مسائل بازار گل را پیگیری و به نتایج مطلوب برسیم.«

گل فروشی بدون عوارض
رئیس کمیته نظارت و حقوقی شورا بنابه  درخواست همشهری از بازار گل محلاتی بازدید کرد و خواستار پیگیری مشکلات آن شد

نمایندگان، خواستار مطرح شدن نیازهای شوراها در مجلس و انجام اصلاحات در لایحه برنامه هفتم توسعه کشور شدند
غیبت مدیریت یکپارچه در برنامه هفتم

 چند روز دیگر لایحه برنامه توسعه 

شورا
هفتم کشــور در حالی به صحن 
مجلس می رســد کــه مدیریت 
یکپارچه شهری مورد بی مهری قرار گرفته است. 
این موضوع دیــروز در نطق پیش از دســتور 
علی اصغر قائمی مورد توجه قرار گرفت و او تأکید 
کرد: »مدیریت یکپارچه شهری که یک فرمانده 
واحد به نام شهردار دارد در برنامه هفتم توسعه 
دیده نشده است. مدیریت شهری در برنامه های 
توسعه با نقاط ضعف و قوت مواجه شد و با گذشت 
6دوره هنوز مدیریت واحد شهری محقق نشده 
است.« این عضو کمیسیون عمران حمل  و نقل با 
بیان اینکه به  نظر می رسد در حال فرصت سوزی 
هســتیم، گفت: »پیشــنهاد می کنم کارگروه 

مشترکی میان شورای شهر تهران و شورای  عالی 
استان ها برای بررسی، تحلیل، ارائه مواد و احکامی 
که موضوع مدیریت واحد شهری و حداقل موضوع 
مدیریت یکپارچه شهری را در برنامه هفتم توسعه 
اعمال می کند، تشکیل شود.« در ادامه هم مهدی 
چمران، رئیس شورا توجه به مدیریت یکپارچه 
شهری در برنامه هفتم توسعه کشور را ضروری 
دانست و تأکید کرد: »چند روز دیگر بررسی احکام 
برنامه هفتم در مجلس آغاز می شود و 10 روز پس 
از آن هم لایحه به کمیســیون تلفیق می رود؛ 
بنابراین تیم ما باید به مجلس بــرود و نیازهای 
شوراها را مطرح کند تا در برنامه هفتم مثل برنامه 
سوم و چهارم که مدیریت یکپارچه شهری مورد 

توجه قرار گرفته بود، این مسائل لحاظ شود.«

زینب زینال زادهگزارش
روزنامه نگار

 به روزرسانی تمام 
گزارش های حسابرسی

اگر بخواهیم درباره یکی از اقدامات شــورای ششم شهر 
تهران که در هیچ دوره مدیریتی سابقه ای نداشته، صحبت 
کنیم، بررســی به روز گزارش های حسابرســی می تواند 
یکی از آن اقدامات باشــد. تهیه گزارش های حسابرسی 
دوره گذشته توسط شورای فعلی انجام و حسابرسی تمام 
سازمان ها، شــرکت ها و مناطق 22گانه همگی تهیه و در 
صحن شورای قرائت و تصویب شد. علاوه بر اینکه شورای 
ششم، گزارش های حسابرسی دوره گذشته را تهیه کرده 
بلکه گزارش های حسابرسی سال های1400و1401 را به اتمام 
رسانده و در نوبت قرائت در صحن علنی قرار داده شده است. 
به دنبال آن روز گذشته نشستی با حضور اعضای کمیسیون 
برنامه  و بودجه، رئیس و نایب رئیس شــورای شهر جهت 
تجلیل از عوامل این حسابرســی ها برگزار شد و از کتاب 

مستندات حسابرسی های 4ساله شورا نیز رونمایی کردند.

اقــدام بی ســابقه به روزرســانی در گزارش هــای 
حسابرسی در شورا

محمد آخوندی، رئیس کمیسیون برنامه  و 
بودجه شورای شهر تهران: در ابتدای ورود به 
شورای شهر تهران در سال1400، بررسی هایی 
در کمیســیون برنامه و بودجه داشتیم و 
مشخص شــد، گزارش های حسابرسی که 
وظیفه قانونی شورای شهر است بین سال های ۹6 تا ۹۹ در صحن 
شورای شهر ارائه نشــده و حسابرسان اصلا مستقر نشده بودند. 
کارگروه حسابرسی تشکیل و در این کارگروه تصمیم گرفته شده 
که در یک حرکت جهادی در کمیسیون برنامه و بودجه در کمتر از 
۸ ماه کل گزارش های حسابرسی سال های۹6تا۹۹ آماده و به ترتیب 
در صحن شورای شهر قرائت شود. حدود یک ماه پیش قرائت حدود 
۳06گزارش حسابرسی سال های۹6تا۹۹ در صحن شورای شهر به 
اتمام رسید و درحال حاضر نیز شاهد به نتیجه رسیدن به روزرسانی 
گزارش های حسابرسی هستیم. به جرأت می گویم این موضوع در 
شورای شهر سابقه نداشته که گزارش ها در فاصله کمتر از 4 ماه از 

شروع سال در صحن شورا قرائت شود.

اهمیت بموقع انجام شدن حسابرسی
مهدی چمران، رئیس شورای شهر تهران: 
گزارش های حسابرســی علاوه بر ارائه در 
صحن شــورا و رســیدن به ســمع  و نظر 
مردم، باید به وزارت کشــور نیز ارائه شود. 
خوشبختانه در جریان بررسی این گزارش ها 
شاهد این هستیم که عملکرد مجموعه های مختلف شهرداری نیز 
بررسی می شود. بموقع انجام شــدن حسابرسی و قرائت و ابلاغ 
بهنگام آن بسیار مهم است؛ بعضا در مجلس می دیدیم که پس از 
2سال گزارشات حسابرســی قرائت می شد که البته در سال قبل 
روند اصلاح و گزارش ها به  صورت همزمان قرائت شد. امیدوارم این 
روال به خوبی طی شود و در سال های آینده نیز حسابرسی بموقع 
انجام و نتایج نیز به همین شکل به مناطق، سازمان ها و شرکت ها 
اطلاع داده شود. این گزارش هاپیش از ارائه درصحن در کمیسیون 

مربوطه به صورت تخصصی بحث می شود.

لزوم اثرگذار بودن گزارش های حسابرسی
پرویز سروری، نایب رئیس شورای اسلامی 
شــهر تهران: گزارش های حسابرسی باید 
اثرگذار باشند و وقتی زمان آن می گذرد تنها 
امری تشریفاتی خواهد بود. هم در مجلس 
اقدامات خوبی را برای به روزرسانی گزارش ها 
شاهد هستیم و هم در شــورا این روند را می بینیم و یقین داریم 
مدیران شهرداری می دانند که شورا بر عملکرد آنها نظارت دارد. ما 
توانستیم تمام گزارش های دوره قبل را قرائت کنیم و از صحن رأی 
بگیریم و با آماده کردن گزارش های حسابرسی سال های1400و1401، 

تقریباً به روز شده ایم و امیدواریم این روند تسریع شود.

 فقر شدید حمل ونقل عمومی
در محله یافت آباد

ناصر امانی، عضــو کمیســیون برنامه و 
بودجه شورای شهر در جریان ارائه گزارش 
محله گردی خود به وضعیت نابسامان و فقر 
شدید حمل ونقل عمومی محله یافت آباد 
)ناحیه 3( منطقه 18اشــاره کرد و گفت: »12دستگاه اتوبوس 
ســهم این ناحیه در حمل ونقل عمومی بوده که 4دستگاه آن 
فقط فعال اســت و 9دستگاه از رده  خارج شــده اند. 3دستگاه 
موجود هم کاملًا فرسوده اســت و مردم یک ساعت در ایستگاه 
اتوبوس منتظر آمدن اتوبوس می ماننــد؛ اکثر مردم خودروی 
شخصی ندارند. ترافیک در معابر کم عرض در کنار سد معبری 
که توسط وانت بارها و بساط گســتران حتی در حاشیه معابر و 
نه فقط در پیاده روها در ســاعات قبل از ظهر هم کاملًا مشهود 
است.« او درخصوص بافت های فرســوده این محله هم عنوان 
کرد: »70درصد بافت محله فرسوده است. ملک وقفی و ریزدانه 
بودن املاک کمتر از 50متر با هم گره ای در این ناحیه تشکیل 
داده اند که نه با دســت و دندان، حتی با چاقــوی تیز هم طی 
40سال گذشته باز نشده است.« براساس گزارش امانی، سرانه 
فضای سبز محله خوب است و بوستان های خوبی هم در محله 
وجود دارد اما نیاز به پیرایش و بازسازی دارند. این عضو شورا به 
تعیین تکلیف گود بزرگ میدان باقری هم اشاره کرد و گفت: »به 
شهردار منطقه )محمدجواد خسروی( پیشنهاد دادیم از این فضا 
برای ساخت پارکینگ طبقاتی استفاده شود که کار اجرایی آن 
شروع شده و گفتند نزدیک به 350پارک طبقاتی در اختیار مردم 

قرار می گیرد و این هم بموقع بهره برداری می شود.«

جمعبندیمطالباتاهالیمحلهیافتآباد
ناصــرامانــیدرپایــان،اهــممشــکلاتومطالبات

اهالیرااینگونهجمعبندیکرد:
تعیینتکلیفطــرحموضعــیمحلــهوبارگذاری

سریعدرسیستمشهرسازی
تقویــتنــاوگانحملونقــلونوســازیبهویــژه

اختصاصخودروهایون
تعیینتکلیف37ملکمعارض

ایجاددسترسیمردمازجنوببزرگراهآزادگان
بازپیراییوبهسازیبوستانهایمحله
افتتاحوبهرهبرداریازسرایمحله
برداشتنتیرهایبرقمزاحممحله

اراضــیوســاختوســازغیرمجــازدر
منطقــه۱۹شــهرداریرفعتصرفشــد.
تورجفرهــادی،شــهردارمنطقهگفت:
درراســتایمقابلهباساختوسازهای
غیـــرمجـــــازوجلــــوگیریازگستــــرش
پرخطــر، و ناایمــن ســاختمانهای
۱7۰طبقهساختمانکهدرناحیه3این
منطقــهغیرقانونــیاحــداثشــدهبود،

تخریبشد.

 ۱۰
هکتار

بافتفرســودهمنطقه۱۰نوسازیشده
اســت.مهدیهدایت،رئیسسازمان
نوســازیشــهرتهرانگفت:بیشــترین
برنامهسازمانبراینوسازیمنطقه۱۰
تهراناستوبرایتســهیلدرنوسازی
بافتهــایفرســودهبــادســتگاههای
مختلــفهماهنگیهــایلازمانجــام
شــدهاســتکهازظرفیتآنهامیشود

بهرهلازمرابرد.
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بــاهــدفایجــادامیــداجتماعــیانجام
میشــود.حمیــدصاحــب،مدیــرکل
سلامتشــهرداریتهرانبابیاناینکه
درتابســتانوپاییزآیندهدورهمیهابا
ایــنرویکــرددرمناطــق22گانــهتهران
برگــزارمیشــود،بــهتشــریحجزئیاتــی
ازایــنبرنامههــاپرداخــت.بــاتوجهبه
درپیشبودنایاممحرموصفر،رویکرد
دورهمیهامتناســبباایــنایامتغییر

خواهدکرد.

5۰
دورهمی

استقبال از »ایران آینده 2« 
همزمان با دهه ولایت، جشــنواره »ایران آینده 2« 
از 8 تیرماه در فرهنگســرای رازی آغاز به  کار کرد 
و مورد اســتقبال نوجوانان قرار گرفــت. اختتامیه 
این جشنواره  15تیرماه و در شب عید غدیر برگزار 
می شود. حسین شــکیب راد، رئیس فرهنگسرای 
رازی در این  باره به همشهری می گوید: »در این دوره 
از جشنواره شخصیت های مورد علاقه نوجوانان در 
سینما، تلویزیون و پویانمایی ها، در فرهنگسرا حضور 
پیدا کردند. هدف جشنواره همانطور که در شعار آن 
اعلام شد؛ جشن رویایی قهرمانان ایرانی بود تا از این 
مسیر به تقویت هویت فرهنگی و معیار ها و الگو های 
قهرمان واقعی بپردازیم. حضور این شــخصیت ها 
بخشی از مهمانی 10کیلومتری غدیر است که در روز 
عید در میدان انقلاب با نوجوانان همراه می شوند.«  
او  با اشــاره به مخاطبان نوجوان فرهنگسرای رازی 
افزود: »با توجه به کارکرد فرهنگسرا برای این گروه 
سنی، تصمیم گرفته شده است که جشنواره ایران 
آینده، 2 بار در ســال یکی در هفته نوجوان در آبان 
 ماه و دیگری در فاصله اعیاد قربــان تا غدیر برگزار 
شود.«  گروه سنی 7 تا 18ســال، مخاطبان اصلی 
جشنواره ایران آینده هستند، اما برنامه های جشنواره 
به گونه ای پیش بینی شده که برای کودکان هم قابل 

استفاده باشد.
جشنواره »ایران آینده 2« از 3 بخش اصلی بازی ها، 
غرفه ها و استیج تشکیل شده است. بخش بازی ها 
شــامل چالش های فوتبالی، بازی هــای رومیزی، 
لیزرتگ، پینت بال، تنیس روی میز، ایرهاکی، لیگ 
فیفا و بازی های کنســولی خواهد بود. همه بازی ها 
به صورت مسابقه برگزار می شود و برندگان هر روز 

جوایزی دریافت می کنند. 
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حمل ونقل

 خبر

مالیه شهری

 قفل ترافیکی با افتتاح
 بیمارستان جدید درتجریش

سیداحمدعلوی،رئیسکمیتهگردشگری
شهرتهران:قراراستبیمارستانشهدای
تجریــشروزعیدغدیــرافتتاحشــود،این
بیمارســتان2هزارواحد،کسریپارکینگ
دارد.ســؤالمــنایــناســتکــهازشــنبه
خیابانتجریشکــهپیشازایــننیزقفل
بــود،بــامراجعــهمــردموکادردرمانــیبــه
بیمارستانچهتکلیفیخواهدداشت؟

 تغییر کاربری بوستان ولایت
در شورای  عالی شهرسازی 

زهراشمساحسان،رئیسکمیتهاجتماعی
شورایشهرتهران:قرارشدهبوستانولایت
در2۰۰هکتاربهشهرکفناوریتبدیلشود.
تــاموضوعــاتدرشــورایعالــیمعمــاریو
شهرســازیتصویبنشــود،تغییــرکاربری
نبایدانجامشود؛لذاانتظارمیرودنسبتبه
ارائهگزارشنهاییپیرامونبوستانولایت

درصحنشورااقدامشود.

 اولتیماتوم مدیریت بحران
به یک مجتمع تجاری

علینصیــری،رئیسســازمانپیشــگیری
ومدیریــتبحــرانشــهرتهــران:مجتمــع
تجارتجهانیفردوســیازســال۹۰پروانه
ساختدریافتوشــروعبهساختکرده
اســتومتأســفانهبــرمبنــاینقشــههای
مصــوبپروانــهســاختعمــلنکــردهو
مرتکــبتخلفــاتمتعــددشهرســازی
ازجملهاضافهبناوتغییراتاساسیسازه

شدهاست.    مالکیت سه گانه در بازار محلاتی
کاربری اراضی بازار گل محلاتی که بیش از 2هکتار مساحت دارد، فرهنگی است. این 
موضوع را محمدامین سالاری پور، شهرداری منطقه 14 بیان کرد و گفت: »درخواست 
تغییر کاربری به کمیسیون ماده 5 ارائه و در کارگروه این کمیسیون تأیید شده است که 
درصورت ارائه طرح توجیهی توسط مالک و تأیید نهایی در کمیسیون ماده 5 کاربری 
این ملک، خدماتی خواهد شد.« نکته مهم دیگر در خصوص بازار گل محلاتی، واگذاری 
غرفه هاست. مشخص نیست چه شخص و ارگانی، اراضی را به غرفه داران واگذار کرده 
است. به همین دلیل شهرداری تهران نمی تواند به موضوع، ورود مستقیمی داشته باشد، 
چرا که بهره برداران، شهرداری تهران را مالک نمی دانند. بنا به  گفته سالاری پور، سند 
زمین بازار گل به نام اداره کل شهرسازی استان تهران است و بخش زیادی از ملک هم 
در اختیار شهرداری قرار دارد. البته اخیراً هم ستاد اجرایی فرمان امام)ره( به این حوزه 
ورود کرده و ادعای مالکیت دارد. وجود همین چندگانگی در مالکیت این بازار، بهانه ای 

برای فرار از پرداخت عوارض غرفه داران و گلفروشان بازار گل محلاتی شده است.

   توجه مدیریت شهری به  3 اصل
در بازار گل محلاتی باید 3 اصل و موضوع لحاظ شود. کسب  و کار غرفه داران، ایمنی 
فروشــندگان و مراجعه کنندگان و حق  و حقوق شهر و شــهروندان. بنا به  گفته های 
رئیس کمیته نظارت و حقوقی شــورا تعیین تکلیف مالکیت زمین می تواند پیگیری 
3 اصل را تسهیل و تسریع کند. وجود مالکیت ســه گانه سبب تضییع حقوق شهر و 
شهروندان شده و از این رو اقراریان خواستار پیگیری این موضوع است. او در بازدید از 
بخش های مختلف بازار گل محلاتی گفت: »فارغ از مالکیت زمین، عده ای در این بازار 
مشغول کسب  و کار هستند و نباید ناایمن بودن این بازار به آنها آسیبی بزند و ازاین  رو 
ایمنی بازار باید تأمین شود. البته این موضوع نباید موجب تضییع حق  و حقوق شهر و 
شهروندان شود. به  هرحال بهره برداران از خدمات شهری استفاده می کنند، از سوی 
دیگر بار ترافیک مضاعفی را به منطقه 14 تحمیــل می کنند و باید مانند هر صنفی، 

عوارض خود را بپردازند.«

   6 هزار پیشنهاد اصلاحی
احمد صادقی، رئیس کمیته شفافیت و شهر هوشمند شورا هم با اشاره به پیگیری های انجام شده گفت: »6هزار 
پیشنهاد اصلاحی در حوزه مدیریت شهری ثبت شده که لحاظ کردن آنها کار بسیار سختی است، اما با همکاری 
اعضایی که در مجلس صاحب نفوذ هستند، اعمال اصلاحات در احکام برنامه هفتم قابل انجام است. پیشنهاد می کنم 
اقدامات را از 2 جبهه شورای  عالی استان ها و شورای شهر تهران به صورت اختصاصی برای پایتخت پیگیری کنیم.«

احصای مشکلات و درخواست های شهروندان
مهدی اقراریان، عضو شورای اسلامی شهر تهران در راستای 
ملاقات های مردمی که یکشنبه ها در مساجد برگزار می شود 
با اهالی محله تســلیحات منطقه ۸ در مسجد جامع فاطمیه 
به گپ و گفت نشســت. در این دیدار فاطمه تنهایی، شهردار 
منطقه و حســن عبدلیان پور، رئیس مرکز وکلای قوه قضاییه 
حضور داشتند. آنطور که اقراریان به همشهری گفته: »عمده 
گلایه شــهروندان مربوط به حوزه شهرســازی و نگهداشت 
شهر است. بخش دیگری از درخواست ها و گلایه ها نیز خارج 
از حوزه وظایف و اختیارات مدیریت شــهری است و به حوزه 
انتظامی برمی گردد؛ مانند سگ گردانی در بوستان ها. علاوه بر 
این با کمک مرکز وکلای قوه قضاییه مدتی است که با حضور در 
مساجد، مشکلات حقوقی و قضایی مردم نیز دنبال و پیگیری 
می شود.« او دیدارهای حضور با مردم را در احصای مشکلات، 
مؤثر دانست و عنوان کرد: »دیدارهای بی واسطه باعث می شوند 
از نزدیک در جریان آثار و پیامدهای تصمیماتی که در شورای 
شهر گرفته می شود قرار بگیریم و در فصل بودجه ریزی براساس 

موارد احصا شده اولویت های اصلی شهر را تشخیص دهیم.« 

مکث

فرناز محمدزاده؛ روزنامه نگار

اقتصادوبخشعمومی

زیربناییوتولیدی

سیاسیوامنیتی

اجتماعی

فرهنگیوآموزشی

قضاییوحقوقی

اداری

 ورود تراموا به تهران با مطالعات کارشناسی
علیرضا زاکانی، شهردار تهران در نشست تخصصی حوزه حمل 
 و نقل عمومی راه اندازی تراموا در پایتخت را رسانه ای کرد و 
گفت: »تمام مطالعات، انجام شده و به  احتمال زیاد، هفته آینده 
تفاهمنامه ای در این زمینه بسته خواهد شد. تراموا در خط یک 
بی آرتی از ترمینال شرق تا میدان آزادی به طول 1۸ کیلومتر 
راه اندازی می شود. این کار مقرون به صرفه است و پیش بینی 
کرده ایم سالانه ۵۵ میلیون مسافر می توانند از طریق این خط 
جابجا شوند.« این خبر، مورد توجه خبرنگاران و برخی از اعضای 
شورا قرار گرفت و مهدی چمران، رئیس شورای شهر تهران در 
جلسه دیروز با بیان اینکه بحث تراموا چند سالی است که مطرح 
و مطالعات نیز انجام شده، اما عملیاتی نشده است، گفت: »اگر 
ضرورت آن تأیید شود، این کار انجام می شود، اما هنوز شورا 
و شهرداری به تصمیم نهایی در این موضوع نرسیده اند، ولی 

کارهای مطالعاتی صورت گرفته و پرونده باید به شورا بیاید.« 

 لزوم ارائه مستندات 
تراموا به شورا

رئیس کمیسیون 
عمــران و حمل 
 و نقل شــورای 
هم  تهران  شهر 
ضمــن قدردانی 
از مدیریت شــهری نسبت به 
بازسازی 6 رام قطار و اضافه شدن 
آنها به چرخه حمل ونقل ریلی 
گفت: »اورهال 6 رام قطار تنها 
بخش اندکی از واگن های نیازمند 
تعمیر شهر تهران است و با توجه 
 به ظرفیت بازسازی اساسی روزانه 
یک واگن در کارخانه واگن سازی، 
ضرورت دارد هرچه ســریع تر 
اقدامات لازم درخصوص اورهال 
تعداد بیشــتری از واگن های 
در دســت تعمیر انجام شود.« 
سیدجعفر تشکری هاشمی در 
واکنش به صحبت های شهردار 
تهران درخصوص تراموا عنوان 
کرد که مطالعات و مســتندات 
این طرح به شــورا و کمیسیون 
تخصصی حمل  و نقل ارائه نشده و 
نظریه مثبت هم داده نشده است 
و ازاین رو به هیــچ  عنوان اقدام 

عملی صورت نمی پذیرد.

 لزوم دریافت گزارش مهندسان مشاور متخصص
نرجس سلیمانی، رئیس کمیســیون نظارت و 
حقوقی شورای شهر تهران هم عضو دیگری بود که 
درخصوص افزایش مدل تراموا به ناوگان حمل و نقل 
از سوی شهرداری تهران واکنش نشان داد و گفت: 
»فارغ از اینکه تراموا مدل حمل  و نقلی مناسب 
برای شهر تهران است یا خیر؟ که نتیجه آن را باید بعد از دریافت 
گزارش مهندسان مشاور متخصص در این حوزه مشاهده کرد، 
اما به طور خلاصه نتیجه پیگیری چندماهه کمیسیون نظارت و 
حقوقی شورا در جهت دریافت پایه و اساس پیشنهاد تراموا برای 

شهر تهران به دریافت چند گزارش منتهی شد. «
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